
Valná hromada – zápis 

Datum: 31.3.2011 

místo: Kavárna Kolíbka, Praha 

přítomní: viz seznam v příloze 

 

1. výroční schůze Valné hromady České carromové asociace se konala ve čtvrtek 31.3. 2011 
v pražské kavárně Kolíbka. Hlavní slovo měl prezident asociace Tomáš Chmelař a po každém bodu 
následovala krátká diskuze: 

 

- poděkování členům Rady za dosavadní spolupráci 
 

- zhodnocení uplynulého roku: 
- podařila se najít náhrada pravidelného místa hraní pro PCL 
- CoffeeHouse u Lorenze je dobré místo, ale s omezenou kapacitou – do budoucna se budou 

průběžně hledat další varianty 
- spustily se webové stránky www.carrom.cz 
- na stránkách je ještě hodně práce, ale základní informace jsou v provozu 
- start MČR – 3 turnaje, 1. úspěšně proběhl 26.3. 
- začátek příprav nového projektu – ratingový systém, což je žebříček hráčů vytvořený na 

základě všech vzájemných turnajových i ligových výsledků (včetně zpětně dohledatelných), 
bude sloužit pro sledování dlouhodobé výkonnosti a zároveň bude jedním z rozhodovacích 
kritérií při rovnostech bodů na turnajích – bližší info na požádání podá nebo zprostředkuje 
Rada CCA 

- dobrá reprezentace na zahraničních turnajích (Polsko, Německo, Švýcarsko, Itálie) 
- propagace v roce 2010 – hrálo se na různých akcích: loď bratří Formanů, Deskohraní, Festival 

bollywoodského filmu, Trutnov (ten díky hráčům z Pardubic) 

 

- rok 2011: 
 

propagace – důležité akce, které bude CCA aktivně podporovat: Deskohraní, Festival 
bollywoodského filmu 

 
- další sympatické akce: cyklojízda, pražské ostrovy, hraní pro veřejnost/hraní speciálně pro 

Indy atp. 
- jakékoliv akce na podporu propagace carromu v ČR jsou možné a vítané, ale vše záleží na 

aktivitě jednotlivých členů asociace 
 
reprezentace – účast na Eurocupu + další turnaje (Německo, Polsko, Švýcarsko, Itálie…) 
 
vstup do Evropské carromové konfederace (ECC) – podání informací o ECC a pozvání ke vstupu 
proběhlo přímo prostřednictvím osobní návštěvy prezidenta ECC, pana Arifa Naqviho, na turnaji 
26.3.  

- proběhlo hlasování - pro vstup byli všichni přítomní, proti nebyl nikdo, nikdo se ani nezdržel hlasování 
– schváleno a VH jednohlasně podpořila vstup CCA do ECC, a to v co nejbližším termínu 
 

http://www.carrom.cz/


kurz rozhodčích – letos se ho nikdo z ČR nezúčastní 
- pro případné zájemce je potřeba zjistit, pokud by dotyčný „licencovaný rozhodčí“ jel rozhodovat na 

Eurocup, bude si náklady hradit sám, nebo pořadatel? 
 
návštěva Indů – zatím je nedostatek bližších informací od Arifa 

- v současné době se taková návštěva nevyplatí (finanční i výkonnostní hledisko) 
 
trénování – k tomu je vhodná Arunova příručka, ale je v angličtině 

- hledá se dobrovolník na překlad 
- v otázce překladu je ale důležitější jiná záležitost - bylo zjištěno několik chyb v českém 

překladu pravidel ICF – je zapotřebí revize nebo nový překlad (zeptat se Dominiky – 
pomůže i Adrian?) 

- trénování si zatím zařídí každý individuálně 
 
boardy – CCA plánuje v dohledné době pořídit v rámci svých finančních možností nové boardy 

- zklamání z kvality Surco 
- v případě výběru značky Synco přislíbil spolupráci Arif Naqvi (prezident ECC i ICF) 
- možnost sehnat boardy vyrobené Syncem pro německý trh 
- k „německým boardům“ se v nejbližší době budou shánět bližší informace (jsme v kontaktu s Dirkem 

z Deutscher Carrom Verband) 
- prověřit i možnost koupit boardy od francouzské společnosti Carrom Art (viz Eurocup – oficiální 

partner a dodavatel hracích boardů a příslušenství) 
 
nožičky – ocelové nožičky značky Surco jsou nekvalitní (hliníkové jsou ale přijatelné) 

- existuje možnost výroby? 
- je tu možnost dovozu z Anglie 

 
bannery, spolupráce – v případě umístění elektronických bannerů na webových stránkách CCA je 
nutné odpovědně vybírat, s kým uzavřít spolupráci, jaký to bude mít přínos 

- je nutné webové stránky vybavit prostorem pro bannery 
 
kameny – současné jsou těžké, překračují oficiálně povolený limit 

- snaha kameny vyměnit co nejdříve 
- nové kameny by měly být max. od nové sezony 

 
kluby – vznikl 1. carromový klub – RAF Carrom club Prague 

- je možná sekce na webu? 
- jaká bude podpora pro vznik klubů? 

 
media – je třeba je zvát na turnaje a tím carrom propagovat 

- bude velká snaha dostat někoho z médií na podzimní turnaj 
 
rozhodčí pro turnaje – vzhledem ke zkušenostem z posledního turnaje, kdy došlo k pár nejasnostem 
v herních pravidlech, je třeba stanovit, kdo má v případě sporů a nejasností poslední slovo! 
Pořadatel? Určená osoba? 
 
volná diskuze např. o časovém limitu na turnajích, vhodné době začátku turnaje apod. 
 


